
Referat af bestyrelsesmøde i vejlauget d. 27. september 2016 
 

Tilstede: Åse, Anders, Ove, Bente og Jon. 

Afbud fra Lars, men Lars gav på forhånd besked fra Æbleplantagen, om hvordan de forholder sig til 

punkterne på dagsordnen. 

Referent: Jon 

1. Medelser fra formanden: 

Intet nyt er godt nyt 

2. Økonomi: 

Vi har en god økonomi i vejlauget. 

Der er et par regninger for de grønne områder som venter, og det er aldrig til at vide hvad 

snerydning kommer til at koste. Men alt ser fint ud. 

Jon er stadig i lærer hos Åse, så han har mulighed for at overtage kassererposten til næste år. 

3. Snerydning: 

Morten Hastrup er lidt billigere på de store områder, fordi han har maskinerne til det. 

Derfor aftalte vi på generalforsamlingen at Morten Hastrup så vidt muligt tager parkeringspladser 

og veje. De små steder som fortove og stier tager Per Jørgensen sig af. 

Anders laver en aftale med Hastrup og Jørgensen, og så går Anders, Ove og Jon en tur med dem og 

aftaler konkret hvem der sneryder hvad. Ove vil gerne have en med fra Østtoppens bestyrelse, og 

bestyrelsesmedlemmer fra de andre boligforeninger er selvfølgelig også velkomne. 

Når snerydningsaftalen er på plads med Hastrup og Jørgensen, får vellauget altså en samlet regning 

fra hver af dem. 

4. Græsslåning/de grønne områder 

Æbleplantagen kunne godt tænke sig at nedlægge nogle bede på de grønne områder på sigt. 

Hastrup fortsætter som hidtil med at slå græsset. 

5. Landsbyforum 

Punktet udgår, da der ikke var noget til det. 

6. Østergårdsgrunden 

Ove skriver et udkast til at påvirke kommunnen i forhold til byggerri. Som vi kan sende ind på vegne 

af grundejerforeningen. 

7. Evt. 

 Husk fejedag d. 5. november kl. 10, som nu bliver lavet om til feje og lugedag. 

 Der er en del ukrudt langs vej og fortorve. Østtoppen har været gode til at luge foran deres 

boligforening. Vi opfordrer de andre boligforeninger til at gøre det samme. Det som ikke er 

blevet taget inden d. 5. november må vi så tage hånd om til feje-lugedagen. 

 Næste bestyrelsesmøde er sat til d. 15 november kl. 19.30 hos Åse. Sig til hvis mødetidet 

ikke passer, så finder vi et andet. 

 

 


